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1 ALLMÄNNA MOTIVERINGAR 
 
1.7 Personal 
 
s. 29, 82 
nr 1 Förslagsställare: Charlotta Engblom 
 Förslaget understöds av: Carola Juselius, Jenni Savolainen 
 

Ändringsförslag: 
Den föreslagna tidsbundna projektledare för enheten Utveckling och 
stödtjänster vid sektorn för samhälle och miljö som köptjänst förverkligas inte 
under budgetåret 2024. Alla nya beslut om upphandling av köptjänster visavi 
konsult- eller experttjänster eller arbetskraft som inte är redan inom ledet för 
ett befintligt ramavtal bör fattas av kommunstyrelsen under 2024. 
 
Sid 29: Meningen ”Till enheten Utveckling och stödtjänster föreslås en 
tidsbunden projektledare...” stryks 
En mening som lyder ”Varje beslut om upphandling av expert- eller 
konsulttjänster som inte är inom ett befintligt ramavtal skall under 2024 fattas 
av kommunstyrelsen för att få en bild av externt kompetensbehov samt 
budgetpåverkan.” läggs under rubriken ”Besättande av nya tjänster och 
befattningar 2024”.  
 
Sid 82: Stycket ”Antalet personal...” stryks. 
 
Samtliga tabeller, minskning av personalkostnader 90 k€ samt årsverken 1,0 
från sektorn för samhälle och miljö 
 
Inbesparingen räknas in i resultatet 
 
Motivering: 
Att ha beslut om konsulttjänster i kommunstyrelsen är i linje med andan i 
förvaltningsstadgan då det till kommunstyrelsens uppgifter hör att fatta beslut 
om inrättande av befattningar eller tjänster. Användandet av konsulttjänster är 
ett sätt att undgå hur dagsverken skrivs till kommunens organisation och 
vilken arbetskraft kommunen har till sitt förfogande.  
 
Att som på sid 82 hävda att förslaget till budget inte innehåller en 
personalökning är en försköning. Förslaget till budget innehåller de facto en 
personalökning. Kollar man tabellen på sidan 28 ser man att sektorn för 



 . 

samhälle och miljö är utöver småbarnspedagogikens påtvingade 
verksamhetsutökning av operativ personal den enda sektorn som har en 
presumtiv personalökning på hela 1,95% 
 
Att dessutom upphandla tjänsten som inköpt specialist gör att den kunskap 
som förvärvas med den skenbara rekryteringen inte kommer kommunens 
personalstyrkas kompetensutveckling till godo. Det skulle vara bättre att på 
lång sikt under 2024 se över vilka kompetensgap det finns i organisationen 
och framställa tills vidare rekryteringar utan koppling till enskilda projekt till 
budgeten 2025. Användandet av köptjänst för summan minus bikostnader 
som föreslås strykas skulle enligt egen uppskattning resultera i ca 445 
effektiva arbetstimmar då en egen rekrytering skulle resultera i ca 1,13 
årsverken för projektledningsuppgifter. Kompetens inom projektledning bör 
säkras med rekrytering av intern arbetskraft men kunde lämpligen ske först då 
konjunkturläget för exploateringsprojekt är mer fördelaktigt. Upplägget föreslås 
underkännas. 

 
Kommunstyrelsen 27.11.2023 
 
Kommundirektörens förslag 

 
Förslaget godkänns inte.  
 
Kommunens investeringar förverkligas enligt modellen för 
beställarorganisationen. I varje projekt anlitas flera olika sakkunniga som 
köpta tjänster. De köpta tjänsterna omfattar bl.a. konstruktionsplanering, 
elplanering, geoteknisk planering och övervakning av byggarbetsplats. 
Tjänster upphandlas enligt kommunens förvaltningsstadga och anvisning om 
upphandlingar.  
 
Till skillnad från andra projekt är det motiverat att sköta även byggandet av 
NG8 som köpt tjänst eftersom projektet är komplext (t.ex. hantering av 
kostnader) och kommunens personalresurser inte är tillräckliga. Med köpta 
tjänster säkerställs också ett ersättarsystem och minskas projektets risker. 
Köpta tjänster möjliggör också användningen av specialiserade program som 
annars skulle anskaffas i kommunens ägo. Innan befattningen besätts utförs 
en konsekvensbedömning för att jämföra konsekvenserna av köptjänstresurs 
och rekrytering av intern arbetskraft. Beslutet om hur befattningen besätts 
fattas utgående från denna bedömning.  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen godkände enhälligt föredragandens förslag. 
 
Fullmäktige 11.12.2023 
 
Beslut 
Fullmäktige godkände enhälligt kommunstyrelsens förslag. 

 
s. 29 
nr 2 Förslagsställare: Jenni Savolainen 

Förslaget understöds av: Rörelse Nus fullmäktigegrupp, Ilkka Sillanpää, Esa 
Kantee 



 . 

 
 Ändringsförslag: 
 

Den sista meningen i det andra stycket om samhälle och miljö: "Till enheten 
Utveckling och stödtjänster föreslås en tidsbunden projektledare för att leda 
NG8-projekthelheten." 
Meningen föreslås strykas. 

 
Motivering: 

 
Flera besvär har anförts om NG8-projektet. På grund av detta kommer NG8 
att fördröjas rejält. 
 
Dessutom saknas fortsättningsvis kompletta och tidsenliga uppgifter om hela 
NG8-projektet, stationsprojektet, hela området i Lukkarin koulus miljö samt 
Klockarvägens och Nickbyvägens trafiklösningar. Under besvärsprocessen 
kan kommunens nuvarande personal ta fram de saknade uppgifterna och 
kalkylerna. 
 
Det är alltså för tidigt att anställa en projektledare till NG8 nu när vi inte vet när 
projektet framskrider. 

 
Kommunstyrelsen 27.11.2023 
 
Kommundirektörens förslag 
 
Förslaget godkänns inte.  
 
Besvär som lämnats in i Helsingfors förvaltningsdomstol om detaljplanen för 
NG8 saktar inte ner planeringen av området och beredningen av byggandet. 
Det har reserverats tid för behandlingen av besvären i projektets tidtabell. 
Enligt en extern bedömning och tjänstemannaberedning har man bedömt att 
besvären inte påverkar planens innehåll eller dess ikraftträdande. Projektets 
ekonomiska förutsägbarhet och riskhantering förutsätter att en projektledare 
förvaltar helheten.  
 
Behandling 
 
Föredraganden ändrade sitt förslag enligt följande: 
 
”Innan befattningen besätts utförs en konsekvensbedömning för att jämföra 
konsekvenser av köptjänstresurs och rekrytering av intern arbetskraft. 
Beslutet om hur befattningen besätts fattas utgående från denna bedömning.” 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen godkände enhälligt föredragandens ändrade förslag. 
 
Fullmäktige 11.12.2023 
 
Jenni Savolainen upprepade sitt ursprungliga förslag med följande motivering: 

  



 . 

Att rekrytera en ny anställd skulle medföra betydande tilläggskostnader i 
kommunens ekonomi.  

 
Kommunen ska kunna sköta ledningen av planprojektens genomförande inom 
ramen för kommunens befintliga personalresurser. Vid behov prioriteras 
genomförandet av övriga aktuella arbetsuppgifter. 
 
Maria von Flittner understödde Jenni Savolainens förslag. 
 
Ordföranden konstaterade att det förutom kommunstyrelsens förslag förelåg 
ett understött förslag och att omröstning därför var påkallad. 
 
Ordföranden föreslog att ”ja” röstar de som understöder kommunstyrelsens 
förslag och ”nej” de som understöder Jenni Savolainens förslag. 
 
Förslaget godkändes enhälligt. 
 
Omröstning: 
Kommunstyrelsens förslag – 25 röster 
Jenni Savolainens förslag – 17 röster 
 
Beslut 
Fullmäktige godkände kommunstyrelsens förslag med rösterna 25–17. 
 

 
3 DRIFTSEKONOMIDELEN 2024–2026 
 
3.4 Småbarnspedagogik 
 
s. 49 
nr 3 Förslagsställare: SFP:s fullmäktigegrupp 
 Förslaget understöds av: SDP:s fullmäktigegrupp 
 

Driftsekonomin, sektorn för småbarnspedagogik 
 
Tillägg om 90 000 € för att förverkliga möjligheterna för personalen att få 
kläder av sin arbetsgivare i enlighet med svaret till motionen i ärendet som 
fullmäktige har godkänt den 8.6.2023. Driftsbudgetens utgifter för sektorn höjs 
därmed från 21 006 000 € till 21 096 000 €. 
 
Anslaget tas från resultatet. 
 
Uppdatering av samtliga tabeller. 
 
Motivering: 
Fullmäktige har godkänt som svar till en motion i ärendet att detta är gott att 
verkställa. Besparingar kan uppstå genom bättre personalretention och 
mindre behov av vikarieköptjänster. Även verksamhetsberättelsen har lyft 
fram denna åtgärd som viktig för minimerande av riskerna kring 
personalrekryteringen. 
 

 Kommunstyrelsen 27.11.2023 



 . 

 
 Kommundirektörens förslag 
 

Förslaget godkänns inte. 
  
Förslaget om att skaffa arbetskläder för personalen inom 
småbarnspedagogiken är bra och kunde öka småbarnspedagogikens 
dragningskraft och personalens vilja att fortsätta arbeta inom 
småbarnspedagogiken. Det är dock inte möjligt att höja anslaget år 2024 
eftersom småbarnspedagogikens andra kostnader har stigit kraftigt.  
 
Behandling 
 
Föredraganden ändrade sitt förslag så att anslaget är 55 000 euro. 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen godkände enhälligt föredragandens ändrade förslag. 
 
Fullmäktige 11.12.2023 
 
Beslut 
Fullmäktige godkände enhälligt kommunstyrelsens förslag. 

 
 
s. 51 
nr 4 Förslagsställare: SDP:s fullmäktigegrupp 
 

Sista stycket på sida 51 ändras till: 
 
”Kommunstyrelsens förslag har ökat med 1 569 000 euro i förhållande till de 
ursprungliga förbehållen på grund av det ökade behovet av 
småbarnspedagogik samt ändringarna som trätt i kraft år 2023, bl.a. lagen om 
småbarnspedagogik och klientavgifterna inom småbarnspedagogiken.” 
 

 Kommunstyrelsen 27.11.2023 
 
 Kommundirektörens förslag 
 

Förslaget godkänns. 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen godkände enhälligt föredragandens förslag. 
 
Fullmäktige 11.12.2023 
 
Beslut 
Fullmäktige godkände enhälligt kommunstyrelsens förslag. 
 

 
3.5 Utbildningssektorn 
 
s. 56 



 . 

nr 5 Förslagsställare: De Grönas fullmäktigegrupp 
Förslaget understöds av: SDP:s fullmäktigegrupp, Jenni Savolainen, Micaela 
Röman, Tuomas Alaterä, Heikki Vestman, Charlotta Engblom, Kicka Lindroos, 
Carola Juselius, Maria von Flittner, Ari Oksanen 

 
En kort utbildning om neuropsykiatriska funktionsnedsättningar (Mininepsy) 
eller dylikt riktas till undervisningspersonalen (lärare inom den grundläggande 
utbildningen, skolgångshandledare).  
 
Utbildningens centrala innehåll är baskunskaper i neuropsykiatriska syndrom, 
redskap till lösningsinriktat tanke- och arbetssätt och närmare bekantskap 
med grunderna för positiv psykologi. Under utbildningen övar 
undervisningspersonalen konkreta metoder som deltagarna kan tillämpa direkt 
i det egna arbetet.  
 
Anslagstillägg på 20 000 euro. 
 

 Kommunstyrelsen 27.11.2023 
 
 Kommundirektörens förslag 
 

Förslaget godkänns inte. 
Den förslagna utbildningen för undervisningspersonalen om neuropsykiatriska 
syndrom samt om redskap för ett lösningsorienterat tanke- och arbetssätt är 
värd att understödjas. Till sådana här utbildningar kan man dock fördela 
medel av den befintliga budgeten för fortbildningar. Därför behövs ingen 
tilläggsfinansiering för undervisningspersonalens fortbildningar för närvarande.             

 
Behandling 
 
Marketta Mattila föreslog att ändringsförslaget godkänns. 
Förslaget vann inte understöd varför det förföll. 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen godkände föredragandens förslag. 
 
Fullmäktige 11.12.2023      
 
Lilli Kahri gjorde ett ändringsförslag enligt följande: 

 
En kort utbildning om neuropsykiatriska funktionsnedsättningar (Mininepsy) 
eller dylikt riktas till undervisningspersonalen (lärare inom den grundläggande 
utbildningen, skolgångshandledare). Utbildningens centrala innehåll är 
baskunskaper i neuropsykiatriska syndrom, redskap till lösningsinriktat tanke- 
och arbetssätt och närmare bekantskap med grunderna för positiv psykologi. 
Under utbildningen övar undervisningspersonalen konkreta metoder som 
deltagarna kan tillämpa direkt i det egna arbetet. Till detta reserveras 20 000 
euro av utbildningssektorns anslag för fortbildning. 
 
Heikki Vestman understödde Lilli Kahris förslag. 
 
Beslut 



 . 

Fullmäktige godkände enhälligt Lilli Kahris förslag. 
 
 
3.6 Vardag och fritid 
 
s. 69, 62, 63, 71 
nr 6 Förslagsställare: SFP:s fullmäktigegrupp 

Förslaget understöds av: Samlingspartiets, SDP:s, Sannfinländarnas, Rörelse 
Nus och Centerns fullmäktigegrupper, Lilli Kahri 

 
För att trygga kontinuiteten för ökat välmående bland barn och unga föreslår vi 
en fortsättning på den bilburna ambulerande verksamheten (avtalet med 
Wauto/Pantteri upphör gälla mars/april 2024) i form av en egen bil för 
Ungdomstjänster (på mångårigt leasingavtal).  
 
För detta föreslår vi ett tillägg i budgeten för ungdomstjänster om 30 000 euro 
(leasing, tejpning och drift).  
 
Summan tas från den under kommunstyrelsen (3.3) reserverade summa om 
100 000 euro, som vikts för en förbättring av barns och ungas välmående i 
kommunen. 
 
Genom detta vill vi dels garantera kontinuitet i en erkänd och uppskattad 
verksamhet, dels bereda tid för en planering av en helhetsverksamhet med 
fokus på ökat välmående bland barn och unga.  
 
Under år 2024 tas en plan för ”Sibbo-modellen” fram, en övergripande och 
permanent lösning för att förbättra barns och ungas välmående. Resultatet är 
en heltäckande och permanent ”Sibbomodell”, som består av 
ungdomstjänsterna samt till denna verksamhet kopplade projekt och program. 
Planeringsarbetet utförs av tjänstepersoner, ungdomstjänsternas personal 
samt beslutsfattare och modellen tas i bruk senast år 2025. 

 
 Kommunstyrelsen 27.11.2023 
 
 Kommundirektörens förslag 
 

Ändringsförslaget godkänns med ändringar.  
 

Ett anslag på 30 000 euro tilläggs i budgeten för sektorn för vardag och fritid 
och summan fördelas till Ungdomstjänster. 

 
Beslut 
Kommunstyrelsen godkände enhälligt föredragandens förslag. 
 
Fullmäktige 11.12.2023 

 
SFP:s fullmäktigegrupp föreslog att följande text tilläggs i budgeten: 

 
År 2024 utvecklas en "Sibbomodell", en övergripande och bestående lösning 
för att förbättra barns och ungdomars välbefinnande. Resultatet är en 
övergripande och bestående ”Sibbomodell”, som omfattar Ungdomstjänster 



 . 

och enhetens projekt och program. Tjänsteinnehavarna, Ungdomstjänsters 
personal och beslutsfattarna bereder en plan för modellen, och modellen tas i 
bruk senast år 2025. 
 
Fullmäktige godkände förslaget enhälligt. 
 
Sannfinländarnas fullmäktigegrupp gjorde ett ändringsförslag enligt följande: 
 
Ett nytt stycke tilläggs till slutet av Ungdomstjänsters text:  

 
”För inledande av ungdomslokalen Nopee Garages verksamhet beviljas ett 
understöd på 80 000 euro år 2024.”   
 
Detta utesluter inte det anslag på 30 000 euro som redan anvisas 
Ungdomstjänster i kommunstyrelsens förslag och reserveras för 
Ungdomstjänsters flexbil.    

 
Motivering:   
Nopee-verksamheten är en proaktiv, ansvarsfull serviceverksamhet som 
involverar ungdomar i en gemenskap. Med verksamheten har man nått flera 
ungdomar som löper risk att marginaliseras.   
 
Nopee Garage är ett projekt vars idé kom från ungdomar. Lokalerna för 
projektet färdigställs snart, och projektet stödjer ungdomarnas hobbyer, 
lärande och motion i övervakade lokaler. Mopedverksamhet, gemensamt 
lärande och närvarande vuxna är centrala i verksamheten. En ca 20-årig 
fullständigt tvåspråkig person inleder verksamheten i Nopee Garage med 
understöd av Regionförvaltningsverket. Verksamheten beviljas också 
utvecklingsstöd av Utvecklingsföreningen SILMU och efter kommunens 
satsning beviljar SILMU även projektstöd.  
 
Samarbetet har inletts med församlingarna, Keuda och andra aktörer. Flera 
stiftelser har redan stött projektet.   
 
Nopee-verksamheten är en genuint verkningsfull och unik verksamhet som 
ger ansvar till ungdomar och binder dem till samhället. Verksamheten har 
tagits i bruk i Sipoonlahden koulu som skolans officiella praxis. Verksamheten 
förs till lågstadierna i Nickby till följande.   
 
Ordföranden konstaterade att det förutom kommunstyrelsens ändrade förslag 
förelåg ett understött förslag och att omröstning därför var påkallad. 
 
Ordföranden föreslog att ”ja” röstar de som understöder kommunstyrelsens 
förslag och ”nej” de som understöder Sannfinländarnas fullmäktigegrupps 
förslag. 
 
Förslaget godkändes enhälligt. 
 
Omröstning: 
Kommunstyrelsens ändrade förslag – 37 röster 
Sannfinländarnas förslag – 3 röster 
Blankt – 2 röster 



 . 

 
Beslut 
Fullmäktige godkände kommunstyrelsens förslag med ändringen som 
föreslogs av SFP:s fullmäktigegrupp med rösterna 37–3 (2 blanka). 

 
 
3.7 Samhälle och miljö 
 
s. 75 
nr 7 Förslagsställare: Jenni Savolainen 
 Förslaget understöds av: Rasmus Lindroos, Maria von Flittner 

 
Ändringsförslag till mätaren för befolkningstillväxten på sida 75: "En 
planreserv för nya bostäder för cirka xxx nya bostäder har godkänts, varav xxx 
bostäder är planreserv för småhus." 
 
Motivering: Det finns orsak att använda samma mätare för uppnående av 
målet för befolkningstillväxten enligt kommunens strategi i budgetens tabell på 
sida 75 som i själva strategin. I enlighet med den föreslår jag att kvadratmeter 
våningsyta i kolumnen ändras till tal som beskriver antalet bostäder. 
Ändringen kan sannolikt göras inom förvaltningen. 
 

 Kommunstyrelsen 27.11.2023 
 
 Kommundirektörens förslag 
 

Förslaget godkänns inte.  
 

Befolkningstillväxt enligt bostadstyp är en viktig mätare för uppföljning av 
befolkningstillväxt och byggande. I detaljplaner beskrivs dock fördelningen av 
byggnadstyp enligt kvadratmeter våningsyta. Det är därför motiverat att följa 
upp målets praktiska utfall utgående från kvadratmeter våningsyta. Målen för 
kvadratmeter våningsyta i budgeten möjliggör en befolkningstillväxt enligt 
strategin.  

 
Beslut 
Kommunstyrelsen godkände enhälligt föredragandens förslag. 
 
Fullmäktige 11.12.2023 
 
Beslut 
Fullmäktige godkände enhälligt kommunstyrelsens förslag. 

 
 
s. 77, 103, 131 
nr 8 Förslagsställare: Martin Andersson 
 Förslaget understöds av: Micaela Röman, Tom Sundbäck, Carola Juselius 
  

Ett av de centrala målen för fullmäktigeperioden är inledande av 
persontågstrafik mellan Kervo och Nickby. Sibbo, Kervo och HRT bör 
befrämja öppnande av Kervo–Nickby-banan för persontågstrafik år 2026. 
Sibbo understöder inledandet av persontågstrafiken genom förnyande av 



 . 

tågperrongen (120 m) och parkeringsområdet vid Nickby tågstation och 
genom att skaffa persontågstrafik på vardagar från VR Group som en del av 
HRT:s köptrafik. Sibbo reserverar 300 000 euro för sanering av perrongen och 
parkeringsområdet för 2024 och 300 000 euro år 2025. Dessutom reserveras 
300 000 euro per år för inköp av tågtrafik från och med 2026. Med detta 
belopp fås 4 turer åt ett håll, totalt 8 turer om dagen på vardagar.  

 
Investeringen av en ny tågperrong avdras från NG8-planens planering, 
eftersom en överklagan till förvaltningsdomstolen försenar projektet. De 
reserverade medlen för NG8-planeringen kan delvis förflyttas till 2025. 

   
Motiveringar: 

 
Flera utredningar har redan gjorts om Kervo–Nickby-banans persontågstrafik; 
HRT:s behovsbedömning av passagerartrafiken på Kervo–Nickby-banan 2015 
och MAL2019-rapporten om Kervo–Nickby-banans passagerartrafiköversikter 
och Kalevi Kämäräinens rapport om Kervo–Nickby-persontågsförbindelse 
2018. Dessutom har Ramboll gjort en transportnätsundersökning från 2020. 

 
Inledandet av persontågstrafik kräver en ny perrong enligt reglementen. Den 
nuvarande perrongen i Nickby gjordes endast för museitrafik. Banan har 
redan ett kontrollsystem, så säkerhetsutrustningen behöver bara kompletteras 
för att Nickby kan fungera som ändstation och avgångspunkt för tågen. Kervo 
måste också förlänga perrongen nr. 5 söderut (120 m). Den största frågan är 
opererandet av tågtrafik, finansiering samt utrustning. Sibbo och Kervo inleder 
förhandlingar om tågtrafiken med HRT, VR och Trafikledsverket nästa år. 

 
Kommunstyrelsen 27.11.2023 
 
Kommundirektörens förslag 

 
Förslaget godkänns inte.  

 
Att inleda persontågtrafiken mellan Kervo och Nickby är ett av de centrala 
målen i kommunens strategi, och meningen är att inleda trafiken så snart som 
möjligt. Vid behandlingen av budgeten för år 2023 beslutade fullmäktige att 
utföra en utredning om snabb inledande av persontågtrafiken på KeNi-banan. 
Utredningen blir färdig i december 2023, och beslut om åtgärder, som föreslås 
utgående från utredningen, fattas separat. Projektet för att inleda 
persontågtrafiken på KeNi-banan utarbetas enligt budgetförslaget år 2024. 
Investeringar i KeNi-banan berör inte detaljplaneområdet NG8. Att NG8 
framskrider främjar dock inledande av persontågtrafiken på KeNi-banan, och 
planeringen av området uppskattas inte att fördröjas på grund av besvär som 
lämnats in om planen.   

 
Beslut 
Kommunstyrelsen godkände enhälligt föredragandens förslag. 
 
Fullmäktige 11.12.2023 
 
Martin Andersson upprepade sitt ursprungliga förslag. 
Micaela Röman understödde Martin Anderssons förslag. 



 . 

 
Ordföranden konstaterade att det förutom kommunstyrelsens förslag förelåg 
ett understött förslag och att omröstning därför var påkallad. 

   
 

Ordföranden föreslog att ”ja” röstar de som understöder kommunstyrelsens 
förslag och ”nej” de som understöder Martin Anderssons förslag. 
 
Förslaget godkändes enhälligt. 
 
Omröstning: 
Kommunstyrelsens förslag – 28 röster 
Martin Anderssons förslag – 13 röster 
Blankt – 1 röst 

 
Beslut 
Fullmäktige godkände kommunstyrelsens förslag med rösterna 28–13 (1 
blank). 

 
 
s. 77, 79 
nr 9 Förslagsställare: Jenni Sademies 
 Förslaget understöds av: Kicka Lindroos 

 
Ändringsförslag: 
 
Förbättring av kollektivtrafikförbindelserna i Sibbobyar genom att anskaffa 
tilläggsturer för att komplettera avtalstrafiken som ordnas av HRT. Enligt 
utredningen om trafiknätet i Nickby, som gjordes år 2022, finns det behov av 
att utveckla busstrafiken särskilt på kvällarna och veckosluten, då många av 
Sibbobyarna inte har några förbindelser alls. Tilläggsturer kan anskaffas 
kostnadseffektivt som matartrafik exempelvis till Nickby och Söderkulla. Till 
några Sibbobyar körs även s.k. "nollturer", dvs. depåturer där man inte kan 
stiga på. Att ta dessa turer i bruk i persontrafiken kunde vara ett 
kostnadseffektivt sätt att förbättra servicenivån på kollektivtrafiken i Sibbo. 
 
Anslagstillägg på 100 000 euro. 
 

 Kommunstyrelsen 27.11.2023 
 
 Kommundirektörens förslag 
 

Ändringsförslaget godkänns med ändringar. 
 

Vi förhandlar regelbundet med HRT om att utveckla kollektivtrafiken i Sibbo. 
Att beakta kollektivtrafiksbehoven i byarna är en del av detta arbete. De 
förslag som framförs i ändringsförslaget diskuteras med HRT och 
möjligheterna att förverkliga dem bedöms. Kommunen söker aktivt även 
möjligheter att förbättra trafikförbindelserna i byarna genom nya 
trafiklösningar, såsom olika koncept för smart trafik och efterfrågestyrd 
linjetrafik.  
 



 . 

Balanseringsmålet för kommunens driftsekonomi möjliggör inga 
tilläggsinvesteringar i kollektivtrafiken. 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen godkände enhälligt föredragandens förslag. 
 
Fullmäktige 11.12.2023 
 
Jenni Sademies upprepade sitt ursprungliga förslag. 
Kicka Lindroos understödde Jenni Sademies förslag. 

 
Ordföranden konstaterade att det förutom kommunstyrelsens förslag förelåg 
ett understött förslag och att omröstning därför var påkallad. 

   
Ordföranden föreslog att ”ja” röstar de som understöder kommunstyrelsens 
förslag och ”nej” de som understöder Jenni Sademies förslag. 
 
Förslaget godkändes enhälligt. 
 
Omröstning: 
Kommunstyrelsens förslag – 29 röster 
Jenni Sademies förslag – 12 röster 
Blankt – 1 röst 

 
Beslut 
Fullmäktige godkände kommunstyrelsens förslag med rösterna 29–12 (1 
blank). 
 

 
s. 81 
nr 10 Förslagsställare: Rörelse Nus fullmäktigegrupp 

 
Ett tillägg till budgeten: Deltagande budgetering #MittSibbo 
Anslag: 100 000 € 
 
Vi föreslår att sektorn för samhälle och miljös budget ökas med 100 000 euro i 
form av projektet ”Deltagande budgetering #MittSibbo”.  

 
Motivering: Den deltagande budgeteringen ökar samarbete och underlättar 
diskussioner mellan olika grupper. Den ökar invånarnas förståelse av hur 
offentliga medel används, men också tjänsteinnehavarnas förståelse av 
invånarnas attityder mot beslutsfattandet. 
 
Det förekommer bra diskussion om prioriteter när invånarna får delta i 
planeringen. Då märker vi vilka saker är viktiga för invånarna, och vi kan 
utnyttja invånarnas vardagliga sakkunskap och lokalkännedom. 
 

 Kommunstyrelsen 27.11.2023 
 
 Kommundirektörens förslag 
 

Ändringsförslaget godkänns med ändringar.  



 . 

 
Erfarenheterna av projektet #MittSibbo för deltagande budgetering har varit 
positiva. Projektets budget var 20 000 euro för år 2023. Den deltagande 
budgeteringen förutsätter relativt mycket personalresurser, så det kan vara 
svårt att genomföra projektet med 100 000 euro nästa år. För år 2024 anvisas 
projektet ett anslag på 50 000 euro som en del av kommunens 
investeringsanslag. Tekniska utskottet beslutar om projektets närmare 
fördelning i början av året 2024. 

 
Beslut 
Kommunstyrelsen godkände enhälligt föredragandens förslag. 
 
Fullmäktige 11.12.2023 
 
Beslut 
Fullmäktige godkände enhälligt kommunstyrelsens förslag. 

 
 
6 INVESTERINGSDELEN 
 
6.1 Investeringar 
 
s. 103 
nr 11 Förslagsställare: Sannfinländarnas fullmäktigegrupp 

Förslaget understöds av: Centerns fullmäktigegrupp, Rörelse Nus 
fullmäktigegrupp 

 
Utbyggnadsinvesteringar i planområdena minskas, vilket är den största 
investeringskategorin i förslaget till budget för år 2024 och även den del som 
ökat mest. 
 
I den andra tabellen på sida 103, ”Bruttoinvesteringar infra och byggande”, rad 
”Utbyggnadsinvesteringar, planeområden” ändras talet vid kolumnen BG 2024 
till -5 000 i stället för det föreslagna -7 295. Summan uppdateras från talet -15 
110 till sitt korrekta värde som lämnar under 13 000. 
 
Andra meningen i det tredje textstycket på sida 103 ändras till följande form:  
 
"Helhetsinvesteringarna är årligen cirka 13–19 miljoner euro under 
tidsperioden 2024–2026."  
 
Sista meningen i det tredje stycket ändras så att den motsvarar procenten 
som ändrats i tabellen.  
 
Talet i första meningen i det fjärde stycket ändras från "cirka 16,0 miljoner 
euro" till "cirka 13,0 miljoner euro". Talet i andra meningen ändras från "cirka 
7,3 miljoner euro" till "5,0 miljoner euro".  
 
Första tabellen på sida 103 ändras så att det motsvarar det nya antalet 
bruttoinvesteringar vid kolumnen BG 2024 och summorna korrigeras på 
samma sätt.  
 



 . 

Motivering:  
Enligt ändringsförslaget skulle endast den största investeringsklassen 
nedskäras ganska rimligt, alltså utbyggnadsinvesteringar i planområden, till 
ungefär samma nivå som i budgeten för år 2023, vilken var också över en 
miljon euro större än något av de tre föregående åren. På så vis kan fem 
miljoner anses vara anmärkningsvärt högt för sin nivå i denna 
investeringsklass.  
 
För att stabilisera kommunekonomin är denna ändring riktigt rimlig och 
kommer inte kräva ny prioritering av de större klasserna om genomförandet av 
NG8 inte kan inledas under år 2024 av orsaker oberoende kommunens eget 
agerande, vilket är troligt. 
 
Projekt prioriteras så att de säkraste projekten med den minsta risken 
genomförs i första hand. Å andra sidan uppskjuts projekt som har anförts 
besvär och vars genomförande kommer därför fördröjas. 
 

 Kommunstyrelsen 27.11.2023 
 
 Kommundirektörens förslag 
 

Förslaget godkänns inte.  
 

Kommunens investeringar förvaltas som en helhet med hjälp av 
investeringsprogrammet för 10 år. De totala investeringarna har 
dimensionerats så att investeringarna täcker alla behov som anvisats dem och 
målen för investeringar med tanke på den ekonomiska balansen. 
Utbyggnadsinvesteringar i planområden täcker investeringar i infrastrukturen 
på nya detaljplaneområden. Således möjliggör dessa investeringar 
produktionen av tomter i kommunen och på det sättet även bidrar till 
kommunens inkomstbildning. Utbyggnadsinvesteringar i planområden är 
lönsamma för kommunen, och de inbringar inkomster som bildar en ännu 
viktigare del av kommunens totala inkomster efter social- och 
hälsovårdsreformen och den samhörande statsandelsreformen. Att minska 
investeringsposten skulle minska kommunens ekonomiska balans på lång sikt 
och är således inte motiverat. 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen godkände enhälligt föredragandens förslag. 
 
Fullmäktige 11.12.2023 

 
Sannfinländarnas fullmäktigegrupp upprepade sitt ursprungliga förslag enligt 
följande: 
 
Utbyggnadsinvesteringar i planområden minskas från 7,25 miljoner euro till 
5,0 miljoner euro. De säkraste projekten med minst risk prioriteras i första 
hand i projektens genomförande. I projektens tidtabeller beaktas behandling 
av besvär som lämnats in och genomförandets sannolika fördröjning.  

 
Motivering:   



 . 

Enligt ändringsförslaget skulle endast den största investeringsklassen 
nedskäras ganska rimligt, alltså utbyggnadsinvesteringar i planområden, till 
ungefär samma nivå som i budgeten för år 2023, vilken var också över en 
miljon euro större än något av de tre föregående åren. På så vis kan fem 
miljoner anses vara anmärkningsvärt högt för sin nivå i denna 
investeringsklass.   
 
För att stabilisera kommunekonomin är denna ändring riktigt rimlig och 
kommer förmodligen inte kräva en betydlig, ny prioritering i praktiken, 
eftersom genomförandet av till exempel detaljplanen för NG8 inte kan inledas 
under år 2024 av orsaker oberoende kommunens eget agerande.    
 
Ordföranden konstaterade att det förutom kommunstyrelsens förslag förelåg 
ett understött förslag och att omröstning därför var påkallad. 
 
Ordföranden föreslog att ”ja” röstar de som understöder kommunstyrelsens 
förslag och ”nej” de som understöder Sannfinländarnas fullmäktigegrupps 
förslag. Förslaget godkändes enhälligt. 
 
Omröstning: 
Kommunstyrelsens förslag – 31 röster 
Sannfinländarnas förslag – 11 röster 
 
Beslut 
Fullmäktige godkände kommunstyrelsens förslag med rösterna 31–11. 

 
 
s. 118, 128 
nr 12 Förslagsställare: Charlotta Engblom 
 Förslaget understöds av: Tuomas Alaterä, Carola Juselius 
 

Tillägg: 
Sida 118: Ett anslag på 120 000 euro anvisas för ”Nickby Hjärta, utvidgning, 
skede 2”. 
 
En egen rubrik tillsätts i texten i kapitel 6.1 – Möjliggörande av ändring i 
verksamhetskulturen i Nickby Hjärta  

 
Samt följande text: 
 
Nickby Hjärta är en skola där ytterskor inte används inomhus. För att stärka 
den enhetliga skolkulturen och elevernas delaktighet bör golven förbättras i 
lokallösningarna. Pusselmatta installeras i lokalerna i B- och C-husen. 
Kostnadskalkylen inkluderar planerings- och städningskostnader. Enligt 
bildningsutskottets synpunkt ska investeringen i mattan allokeras som en del 
av investeringsbudgeten eftersom det handlar om en skolspecifik investering 
liknande fast konstruktion, inte lös egendom. 
 
Under rubriken "Lös egendom" i delkapitel 6.1.2 på sida 128 tilläggs följande 
mening: Utbildningstjänster anvisas ett anslag på 30 000 euro för slutförandet 
av verksamhetsändringen i Nickby Hjärta. Den totala summan är då 270 000 
euro. 



 . 

 
Alla tabeller uppdateras samt investeringsandelen höjs enligt detta. 

 
Motivering: 
Bildningsutskottet har föreslagit lös egendom för 357 670 euro. I delkapitel 
6.1.2 i budgeten framförs dock endast 240 000 euro. 
 
Bildningsutskottet har behandlat verksamhetskulturens ändringar 9.5.2023 i 
behandlingen av motionen, och fullmäktige har antecknat ärendet för 
kännedom som svar på motionen 8.6.2023. Under ärendets behandling har 
förhandlingar förts med både lärarkåren och elevkåren. Bildningsutskottet har i 
sitt beslut konstaterat att elevkårernas kompromisslösning respekteras. Enligt 
den tillämpas strumpskoleprincipen i hela Nickby Hjärta (med undantag för de 
lokaler där man måste bära skyddsskor när man arbetar) på det villkor att 
följande investeringar genomförs så snart som möjligt så att 
strumpskoleprincipen fungerar: 
 
•  Heltäckningsmattor installeras i de utrymmen där det inte t.ex. 

finns något tekniskt hinder för att installera en heltäckningsmatta. 
•  Låsbara skåp för varje elev och en plan för var de ska placeras. 

Planen utarbetas i samarbete med elevkårerna. 
•  Fler sittplatser, till exempel bänkar i korridorerna och i de sociala 

utrymmena. Man önskar sittplatser som är hållbara. Det bör finnas 
sittplatser också i de utrymmen där det finns elevskåp. 

• Nya stolar i de klassrum där det finns obekväma träpallar (t.ex. 
fysik- och kemiklassen). I vissa klasser är bara några av bänkarna 
i gott skick och det är önskvärt att det skaffas bra stolar till hela 
klassen. 

•  Skyddsskor till fysik- och kemiklassen för skolans räkning. 
•  Ordningsregler: lärarna tror inte alltid på att elevens skor är 

inomhusskor. Det är viktigt att elevkårerna och lärarkårerna 
kommer överens om spelreglerna för användningen av 
inomhusskor. 

•  Elevkårerna önskar att eleverna ska kunna använda huvudentrén 
till Nickby Hjärta. För närvarande går alla elever i Kungsvägens 
skola in genom dörrarna i C-huset och eleverna i Sipoonjoen 
yhtenäiskoulu går in genom dörrarna i B-huset. Om eleverna går 
in via huvudentrén minskar trängseln, som nu orsakar onödiga 
störningar och oroligheter. Detta kan överenskommas mellan 
elevkårerna och lärarkårerna. 

•  Elevkårerna vill ha en tydlig tidtabell för de investeringar som 
krävs för att åtgärda situationen. Vad kan man utlova för hösten 
och vad för nästa läsår? 

  
Om nödvändiga investeringar inte görs övergår Nickby Hjärta till alternativet 
där man avstår från strumpskoleprincipen i de lokaler där det inte finns 
textilmattor. 
 

 Kommunstyrelsen 27.11.2023 
 
 Kommundirektörens förslag 
 



 . 

Ändringsförslaget godkänns med ändringar.  
 

De föreslagna åtgärderna är motiverade och värda att understödjas. I och 
med ändringarna kan man utveckla den gemensamma skolkulturen i 
skolenheterna som är verksamma i Nickby Hjärta på ett planenligt sätt i 
samråd med eleverna, vårdnadshavarna och personalen.  För projektet 
anvisas ett investeringsanslag på 120 000 euro i investeringsanslagen för 
bildningsutskottets lösa egendom.  

 
Beslut 
Kommunstyrelsen godkände enhälligt föredragandens förslag. 
 
Fullmäktige 11.12.2023 
 
Beslut 
Fullmäktige godkände enhälligt kommunstyrelsens förslag. 
 

 
s. 119, 120 
nr 13 Förslag av: SFP:s fullmäktigegrupp 
 Förslaget understöds av: Tuomas Alaterä 
 

Teknisk korrigering, Rubriksättning 
 
Ändring: strykning av ”Alvägens daghem” i rubriken där momentet ”Lösningar 
för småbarnspedagogiken i Nickby / Alvägens daghem” är omnämnd 

 
Motivering: Trots att Alvägens daghem speciellt lyfts fram i brödtexten är dock 
daghemssituationen i stort något som bildningsutskottet önskade lyftas fram. 
Utrymmen för fler grupper utöver de nu i Solåker fungerande 
språkbadsgrupperna kan behövas. Dessutom löper leasingperioden ut för 
Kyrkoby skolas paviljong varför en utredning om möjlig förlängning eller 
alternativa utrymmen behövs. Budgetmomentet innefattar enbart en utredning 
av läget och inte förverkligande av lösningar för vilka medel kan behövas 
senare. 
 

 Kommunstyrelsen 27.11.2023 
 
 Kommundirektörens förslag 
 

Förslaget godkänns inte. 
 

Rubriken motsvarar projektnamnet som har använts tidigare. I kommunen 
hålls projektnamnen i första hand oförändrade för att säkerställa möjligheten 
att spåra ärenden. Projektnamnet härstammar från en tidigare 
behovsdefinition av bildningsutskottet.  

 
Behandling 
 
Föredraganden ändrade sitt förslag så att utredningen omfattar lösningar för 
småbarnspedagogiken i hela Nickby. 
 



 . 

Beslut 
Kommunstyrelsen godkände enhälligt föredragandens ändrade förslag. 
 
Fullmäktige 11.12.2023 
 
Beslut 
Fullmäktige godkände enhälligt kommunstyrelsens förslag. 

 
 
s. 121, 127, 122 
nr 14 Förslagsställare: Samlingspartiets fullmäktigegrupp 
 Förslaget understöds av: Tom Sundbäck 
 

Konstisbana utomhus i Söderkulla   BU 2024 
(året för genomförandet ändras)  -900 000 € 
 
Motsvarande ändring i projektbeskrivningen: 
"För år 2026 reserveras 900 000 euro för genomförandet av projektet." 
ändras till 
"För år 2024 reserveras 900 000 euro för genomförandet av projektet." 
 
Motivering: År 2022 har fullmäktige fattat två beslut om att konstisbanan 
utomhus genomförs år 2024. 
 

 Kommunstyrelsen 27.11.2023 
 
 Kommundirektörens förslag 
 
 Förslaget godkänns inte.  
 

Investeringen är inte brådskande eller nödvändig, så det är motiverat att 
genomföra den år 2026. Genomförandet av projektet påverkar inte bara 
investeringarnas ekonomi utan även driftsekonomin, eftersom konstisbanans 
årliga driftskostnader belastar driftsekonomin av sektorn för vardag och fritid. 
Att genomföra projektet år 2026 förbättrar balansen av investeringarnas 
ekonomi och driftsekonomi.  
 
Behandling 
 
Tuomas Alaterä föreslog att ändringsförslaget godkänns så att de maximala 
kostnaderna är 900 000 euro. 
Tom Sundbäck understödde Tuomas Alateräs förslag. 
 
Ordföranden konstaterade att det förutom föredragandens förslag förelåg ett 
understött motförslag och att omröstning därför var påkallad. 
 Han föreslog följande omröstningsförfarande: omröstning genom 
handuppräckning, dvs. ”ja” röstar de som understöder föredragandens förslag 
och ”nej” röstar de som understöder Tuomas Alateräs motförslag. Förslaget 
godkändes enhälligt. 
 
Omröstning: 



 . 

Föredragandens förslag ”ja” – 4 röster: Maria von Flittner, Clara Lindqvist, 
Marketta Mattila, Micaela Röman 
Tuomas Alateräs motförslag ”nej” – 7 röster: Tuomas Alaterä, Esa Kantee, 
Antti Skogster, Tom Sundbäck, Ritva Tarvainen, Suvi Vuoksenranta, Kaj 
Lindqvist 
 
Ordföranden konstaterade att kommunstyrelsen med rösterna 4–7 beslutat 
godkänna Tuomas Alateräs motförslag. 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen godkände Tuomas Alateräs motförslag. 
 
Fullmäktige 11.12.2023 
 
De grönas fullmäktigegrupp föreslog att kommundirektörens förslag godkänns. 

 
Ordföranden konstaterade att det förutom kommunstyrelsens förslag förelåg 
ett understött förslag och att omröstning därför var påkallad. 

 
Ordföranden föreslog att ”ja” röstar de som understöder kommunstyrelsens 
förslag och ”nej” de som understöder De grönas fullmäktigegrupps förslag. 
Förslaget godkändes enhälligt. 

 
Omröstning: 
Kommunstyrelsens förslag – 26 röster 
De grönas fullmäktigegrupps förslag – 14 röster 
Blankt – 2 röster 

 
Beslut 
Fullmäktige godkände kommunstyrelsens förslag med rösterna 26–14 (2 
blanka). 

 
 
s. 121, 124 
nr 15 Förslagsställare: Samlingspartiets fullmäktigegrupp 
 

Ändringsförslag: 
 
Saneringen av Nybrovägen  
 
Ett anslag på 100 000 euro reserveras för planering och grundundersökning 
år 2025 och 400 000 euro reserveras för byggande år 2026. 
 
Motivering: 
 
Ifrågavarande vägavsnitt har belagts endast "några" år sedan och är 
fortsättningsvis i gott skick och i utmärkt körbart skick jämfört med till exempel 
många andra gatuavsnitt i Nickby centrum. Små reparationsbehov finns 
endast på ett par ställen som kan repareras med lappning av beläggningen. 
Uppskjutning av investeringen orsakar alltså inte olägenheter, utan balanserar 
investeringsandelen i budgeten och ekonomiplanen. Det förväntas även att 
trafikarrangemangen vid området kring Nybrovägen och Stora Byvägen bör 



 . 

granskas inom de närmaste åren när till exempel planerna N52, N55 och N59 
som är på planläggningsprogrammets parkeringsplats behandlas. 
 

 Kommunstyrelsen 27.11.2023 
 
 Kommundirektörens förslag 
 

Förslaget godkänns inte.  
 

Saneringen av Nybrovägen har planerats för år 2024. Prioriteringen baserar 
sig på säkerhetsbrister på vägavsnittet i fråga samt vägens strukturella skick.  

 
Behandling 
 
Föredraganden ändrade sitt förslag så att ändringsförslaget godkänns. 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen godkände enhälligt föredragandens ändrade förslag. 
 
Fullmäktige 11.12.2023 
 
Beslut 
Fullmäktige godkände enhälligt kommunstyrelsens förslag. 

 
 
s. 124, 121 
nr 16 Förslagsställare: Sannfinländarnas fullmäktigegrupp 
 Förslaget understöds av: Centerns fullmäktigegrupp 
 

Saneringen av Idrottsvägen skjuts upp till år 2026. 
 
Det fjärde och femte stycket på sida 124 ändras till följande form:  
 
”Saneringen av Idrottsvägen planeras för år 2026.  
 
Ett anslag på 520 000 euro reserveras för år 2026.” 

 
Tabellen i början av sida 121 och motsvarande tal ändras så att de motsvarar 
uppskovet.  

 
Motivering:  
Saneringen av Idrottsvägen kan inte anses vara brådskande. Avsikten var att 
Nickby idrottsplan skulle saneras samtidigt som Idrottsvägen så att störningar 
i trafiken och för invånarna i området skulle vara så kortvariga som möjligt.  
 
Vägen är inte i särskilt dåligt skick och den orsakar inga särskilda olägenheter 
till gång. På grund av de högre kraven på kommunekonomin är det motiverat 
att flytta genomförandet av saneringen av vägen till slutet av 
investeringsplaneperioden, men inte längre än så.  
 

 Kommunstyrelsen 27.11.2023 
 



 . 

 Kommundirektörens förslag 
 

Förslaget godkänns inte.  
 

Anslag för saneringen av Idrottsvägen har anvisats redan av 
investeringsanslagen för år 2023. På grund av bristen på resurser överfördes 
projektet till år 2024. Planerna för gatuområdet är färdiga och väntar på 
genomförande. Vägens strukturella skick är hjälpligt och det är motiverat att 
sanera vägen år 2024.  

 
Behandling 
 
Föredraganden ändrade sitt förslag så att ändringsförslaget godkänns. 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen godkände enhälligt föredragandens ändrade förslag. 
 
Fullmäktige 11.12.2023 
 
Beslut 
Fullmäktige godkände enhälligt kommunstyrelsens förslag. 
 

 
s. 124, 125 
nr 17 Förslagsställare: SDP:s fullmäktigegrupp 
 Förslaget understöds av: Jenni Savolainen 
 

Till tabellen på sida 124 tilläggs: 
 
Pumptrackbanan, BU2024 -180 
 
Nytt stycke till sida 125: 
 
Ett anslag reserveras till genomförandet av pumptrackbanan. Ett statsbidrag 
ansöks till projektet och ett till läget lämpligt område på ca 1 000 kvadratmeter 
reserveras. 
 
Motivering: 
Pumptrackbanan betjänar en mycket stor användarkrets, både många olika 
grenar och ett stort åldersspann. Banan har också låga underhållskostnader, 
så driftsekonomin belastas väldigt lite. 
 

 Kommunstyrelsen 27.11.2023 
 
 Kommundirektörens förslag 
 

Förslaget godkänns inte.  
 

Fördelning av den eventuella investeringen i pumptrackbanan och dess 
genomförande förutsätter att banans placering avgörs och översiktsplaner för 
banan utarbetas. Det är motiverat att utarbeta planerna inom ramen för 
anslagen som fördelas till fritidssektionens projekt.  



 . 

 
Beslut 
Kommunstyrelsen godkände enhälligt föredragandens förslag. 
 
Fullmäktige 11.12.2023 

 
SDP:s fullmäktigegrupp upprepade sitt ursprungliga förslag. 

 
Ordföranden konstaterade att det förutom kommunstyrelsens förslag förelåg 
ett understött förslag och att omröstning därför var påkallad. 

   
Ordföranden föreslog att ”ja” röstar de som understöder kommunstyrelsens 
förslag och ”nej” de som understöder SDP:s fullmäktigegrupps förslag. 
Förslaget godkändes enhälligt. 
 
Omröstning: 
Kommunstyrelsens förslag – 30 röster 
SDP:s förslag – 9 röster 
Blankt – 3 röster 

 
Beslut 
Fullmäktige godkände kommunstyrelsens förslag med rösterna 30–9 (3 
blanka). 


